
From:

Sent: Tue 12/15/2020 11:00:49 AM

Subject: RE: Informeren OR over vaccinatie in kader Covid-19

Received: Tue 12/15/2020 11:00:49 AM

Nee, nog niet

Met vriendelijke groet,

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Antonie van Leeuwenhoeklaan 9 | Postbus 1 | 3720 BA Bilthoven

RIVM De zorg voor morgen begint vandaag

From: CFO-dBV JEEHerivm.nl>
Sent: dinsdag 15 december 2020 12:00

To: JERE@ iv ni>
Cc: CFO-dBV @rivm.nl>

Subject: FW: Informeren OR over vaccinatie in kader Covid-19

Had jij nog terugkoppeling gegeven aan BEEN --

Groeten,

5.1.2e

Verzonden: vrijdag 11 december 2020 15:38

@rivm.nl>

JESETIoi .n1>; CFO-dBV rivm.nl>

Onderwerp: RE: Informeren OR over vaccinatie in kader Covid-19

Ik ga het even mondeling bespreken met |JJJE. 1k laat jullie weten wat de conclusie wordt.

Met vriendelijke groet,

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Antonie van Leeuwenhoeklaan 9 | Postbus 1 | 3720 BA Bilthoven

RIVM De zorg voor morgen begint vandaag

Sent: donderdag 10 december 2020 15:49
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To:

Cc:

Subject: RE: Informeren OR over vaccinatie in kader Covid-19

Vlak voordat wij ophingen vroeg jij waar mijn bezwaar precies ligt. Laat ik voorop stellen dat ik het belangrijk vind

dat we de OR hier goed in meenemen en hen tijdig op de hoogte stellen van de gang van zaken rondom dit

programma.

@rivm.nl>

@rivm.nl>; CFO-dBV <BR @rivm.ni>

Ik zal proberen te verwoorden waar mijn bezwaar (en vragen) ligt:

* Het covid-vaccinatieprogramma onderbrengen bij een van de werkgroepen is mijn inziens te smal. Stel het

wordt ondergebracht in de werkgroep Primair Proces en er worden vragen gesteld over personele
aangelegenheden, dan zou het zuiver zijn om dit niet daar te bespreken maar in de werkgroep-PA. Als het

wordt ondergebracht in de werkgroep-PA en het gaat over huisvesting of financiéle zaken hoort het eigenlijk in

de werkgroep bedrijfsvoering. In de praktijk is het natuurlijk niet wenselijk om dat zo te scheiden.

* Dat betekent dat je dus eigenlijk toch een soort werkgroep covid-vaccinatieprogramma inricht maar onder

vlag van de naam van een werkgroep.
* Dan een voorbeeld voor de werkgroep-PA: in deze werkgroep ben ik als hO&P de persoon met wie de OR in

gesprek gaat over personele aangelegenheden. In dit driewekelijkse overleg kan ik niet de gesprekspartner

zijn voor de OR over alle zaken rondom dit programma. Zij zullen dus ook een ander aanspreekpunt krijgen en

iemand uit het programma zal ook de voorbereidingen moeten treffen voor deze drie wekelijkse cyclus. Dit

kan[EEEof BJ zijn met ondersteuning vanuit het programma. [EXEen [EER vind ik niet wenselijk omdat zij
externe inhuur zijn. Daar waar het personele zaken raakt ben ik natuurlijk aan zet.

* Vraag: als de OR voor deze 3 wekelijkse frequentie de samenstelling van de werkgroep wilt aanpassen kan

en mag dat dan? Of wordt het gesprek echt alleen gevoerd met de samenstelling zoals die is in de werkgroep?

Ik denk dat het voor deze uitzonderlijk situatie dus niet heel vreemd is om toch voor een periode van bijvoorbeeld 3-

6 maanden een werkgroep covid-vaccinatieprogramma op te richten. Daar komen alle onderwerpen samen. Het

programma is dan verantwoordelijk voor de voorbereiding en het tijdige aanhaken van de juiste expertise op basis

van de agenda van de werkgroep.

Een andere optie zou bijvoorbeeld kunnen zijn om in januari twee aparte overleggen in te plannen tussen het covid-

vaccinatieprogramma en de OR goed bij te praten over de huidige stand van zaken. Daarna kunnen de bestaande

werkgroepen met de normale frequentie (eventueel aangepast) worden gebruikt om vragen te stellen. Dan worden

de vragen van het covid-vaccinatieprogramma dus verdeeld naar onderwerp van de verschillende werkgroepen.
Dan is het ook zuiver maar het lijkt mij wat minder praktisch.

Hopelijk heb ik het zo kunnen verwoorden. Mocht je het toch willen inrichten zoals eerder beschreven kan ik daar

natuurlijk prima uitvoering aan geven maar ik vond het belangrijk om dit nog wel ter overweging mee te geven.

Groet,

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Antonie van Leeuwenhoeklaan 9 | Postbus 1 | 3720 BA Bilthoven

RIVM De zorg voor morgen begint vandaag!

van: JEE ovo.
Verzonden: donderdag 10 december 2020 14:22

Aan: rive.ni>;| CEE HCKETN© ivm.n>
CC: CFO-dBV rivm.nl>

Onderwerp: RE: Informeren OR over vaccinatie in kader Covid-19



1015318

Hallo INNEEIECIN <n

N.a.v. onderstaande en het contact wat ik zojuist met jullie had, bijgaand de gewijzigde tekst ter goedkeuring.

5.1.2] Concept

Shy
groeten,

van:INCRECEE - iv.»
Verzonden: donderdag 10 december 2020 13:45

Aan: riven. >; |CRETEBEET o ivrn.n>
CC: CFO-dBV rivm.nl>

Onderwerp: RE: Informeren OR over vaccinatie in kader Covid-19

Kunnen we nog wel een einddatum koppelen aan de hogere frequentie van de werkgroepen? Bijvoorbeeld voor een

periode van 6 maanden.

Dit gaat groot beslag leggen op verschillende mensen (lees: ook op mij). Ik zou willen voorkomen dat we niet meer

teruggaan naar een normale frequentie.
In een DL-OR over 6 maanden kunnen we het evalueren.

Groet,

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Antonie van Leeuwenhoeklaan 9 | Postbus 1 | 3720 BA Bilthoven

M rivm.nl

RIVM De zorg voor morgen begint vandaag!

Verzonden: donderdag 10 december 2020 12:24

rivim.nl>

@rivm.nl>; CFO-dBV rivm.nl>

Onderwerp: RE: Informeren OR over vaccinatie in kader Covid-19

Ik heb alvast een concept mail gemaakt. Zo ook met [GRIER] besproken que inhoud. Misschien heb jij nog

aanvullingen?

5.1.2i Concept
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5.1.2i Concept

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Antonie van Leeuwenhoeklaan 9 | Postbus 1 | 3720 BA Bilthoven

RIVM De zorg voor morgen begint vandaag

From: JENciv o>
Sent: donderdag 3 december 2020 17:11

To: DG <g@ a rivm.nl>; [EER rivm.nl>

@rivm.nl>; Ondernemingsraad rivm.nl>;

@rivm.nl>

Subject: Informeren OR over vaccinatie in kader Covid-19

In de DL-OR hebben we gevraagd hoe de OR geinformeerd kan worden over de vaccinatie-activiteiten in het kader

van Covid-19 bij het RIVM. Je legde de vraag toen bij ons terug met het verzoek aan te geven wat de OR de beste

plek lijkt om dat te doen. In de nazit van de DL-OR hebben we het hier nog even over gehad met de OR. Ons lijkt
het meest logische om iemand uit het vaccinatie-programmateam, die goed en breed op de hoogte is, toe te

voegen aan de corona-update-gesprekken waarin een afvaardiging van de OR nu elke twee weken geinformeerd
wordt over hetgeen besproken wordt in het Codrdinerend Overleg Corona (via en het Operationeel
Team Personeel (viaEEE).EEE =n hebben afgelopen week al aangegeven dat deze activiteiten niet

onder hun verantwoordelijkheid vallen, dus daarom lijkt uitbreiding met iemand die hier wel verantwoordelijk voor

is voor de hand te liggen.
Dit lijkt ons voor zowel de OR als de DL de meeste efficiénte werkwijze.

We zijn benieuwd ofjullie hierin meegaan.

Groetjes,

EEE


